
Informatívny materiál  k uzneseniu č. 1059/2013 - Zabezpečenie strážnej služby v budove MsÚ:

Mestský úrad Banská Bystrica zatiaľ k realizácii uznesenia nepristúpil, a to z niekoľkých dôvodov:

Mestská  polícia  by  mala  v prvom  rade  plniť  úlohy  v meste  a ochraňovať  mestský  majetok 
a obyvateľov mesta pred vandalmi. V tomto, napriek určite veľkej snahe príslušníkov MsP, sú ešte 
stále rezervy, čoho dôkazom boli napr. zničené sochy na námestí ešte za éry predošlého náčelníka, či  
poškodený zelený asfalt počas podujatia v nedávnej minulosti. Domnievam sa preto, že v prvom rade 
sa musí MsP sústrediť na zdokonaľovanie svojho pôsobenia v oblasti, ktorá je jej prioritou, až potom 
sa orientovať na nové činnosti.

Okrem toho, k nákladom MsP na vykonávanie predmetnej činnosti, aby boli porovnateľné so súčasnou 
cenou služby,  je  potrebné započítať  nielen mzdy  príslušníkov,  ale  aj  ich pravidelné zaodievanie, 
zakúpenie a dopĺňanie výstroja a výcvik, ktoré sú nevyhnutné pre vykonávanie stráženia objektov.

Rovnako, pri prechode na stráženie MsÚ mestskou políciou by došlo k navýšeniu stavu zamestnancov 
MsP, čím by sme negatívne ovplyvnili plnenie memoranda ZMOS, ktoré je aj bez toho už problémové 
napĺňať.

V neposlednom rade, k rozhodnutiu nerealizovať stráženie budovy MsÚ mestskou políciou prispievajú 
aj  vnútorné  škandály v radoch  polície,  ktoré  vyústili  do  podania  podnetu  príslušníkov  na  svojho 
nadriadeného a následného mediálneho zverejnenia.
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